
 
 

  
Protokoll styrelsemöte 25-03-26 
Plats: Kreativiteten, 17.30-20.00 

 

Kallade: Christine Axebrink, Jeanette Benediktusson Andersson, Mari-Ann 

Frankert, Barbro Nilsson, Holmesten, Anette Olvebrink, Anita Thuresson, Lotta 

Stålborn 

 

Frånvarande: Christine Axebrink och Mari-Ann Frankert 

 

1. Mötet öppnades 

2. Dagordning godkändes 

3. Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna 

 

Information 

 

4.  Inte mycket att redovisa inom ekonomin ännu. Två nya medlemmar har 

anmält sig. 

5. Stödpersonsverksamheten, Ewas hälsning till styrelsen diskuteras och 

vi enas om att skicka en hälsning till henne. Anette tar sig an det. Vi 

behöver en ersättare efter Beth, som stödperson. Jeanette tar sig an 

den uppgiften, åtminstone tills vi erhållit någon ytterligare. 

Kontaktinformation läggs på hemsidan. Barbro kontaktar Christine. 

6. Information från vår epostlåda, utskick: Cancerworkshop för 

patientorganisationer, information från teamsmötet Opinions och 

påverkansarbete, Möjlighet att fylla på Föreningskassan – Påsk bingo. 

Anette lägger ut i vår ”butik” och vi lägger ut på våra sociala medier. 

Barbro kontaktar Christine. 

7. Heldag med framtidsarbete, utskick från Klara Adolfsson 

8. Jeanette informerade om mötet på SÄS avseende Cancercentrum. 

Syftet med denna process är att öka delaktigheten för patienten och att 

denne ska vara involverad i varje steg i sin egen vård. De kommer att 

arbeta med vissa områden som behöver förbättras enligt både 

deltagarna från SÄS och patientföreningarna. Ledorden ska vara 

samarbete, samsyn och samverkan. 

9. Vi kommer att medverka på Vattendagen och Kretsloppet på samma 

sätt som tidigare år. Vi medverkar inte i att sälja lotter åt Korpen under 

Ankracet. Mari-Ann är vår kontaktperson som tidigare. 

10. Borås yogacentrum erbjuder våra medlemmar ett prova på tillfälle. Den 

är specialinriktad på cancerdrabbade och anpassad efter våra 

förutsättningar. Vi föreslår att sista tillfället läggs ut på sociala medier. Vi 

blev även intresserade av att ta kontakt och efterfråga ett antal 

kurstillfällen för endast våra föreningsmedlemmar. Skulle vara positivt 



 
 

med någon annan typ av fysisk aktivitet. Barbro kontaktar 

verksamheten och hör sig för. 

11. Beth hälsar till oss i styrelsen och tackar för den fina avtackningen och 

önskar oss lycka till med föreningen. 

 

Diskussion 

 

12. De allra flesta enheter som ska erhålla våra foldrar har fått dem. Några 

enstaka Vårdcentraler kvarstår. Meddela Anette när de är klara. 

13. Vi diskuterar och enas om ett nytt upplägg för samtalsgruppen. Vi 

planerar för att starta en omgång till hösten. Anita kommer att vara 

kursledare från styrelsen och vi kommer att ha en som leder samtal och 

processer. Vi kommer att ta in anmälningar denna gång för att få en 

uppfattning om intresset för denna aktivitet nu när vi bygger på våra 

välkomstgrupper med flera tillfällen. 

14. Vi lägger ut påsk bingo, närståendestödjare, blänkare inför vår dialog 

och skaparträff april månad och även kvarvarande yogatillfälle om 

Christine hinner. Vi kan också informera om att vår förening deltar och 

marknadsför sig på T.Simonslands 10 års jubileum den 11/4 i entrén. 

15. Fortsatt diskussion om föreläsningen Lymfödem, Olivia Ljunggren, 

Lydiagården. Barbro har sökt henne för att diskutera upplägg. En eller 

flera grupper samma dag 1/10. Vi beslutar att skicka ut en 

intresseanmälan under våren för att få lite kunskap om hur många som 

kan tänkas komma på denna föreläsning/aktivitet till hösten. 

            

Beslut 

 

16. Beslut: Gåva till Beth på årsmötet som tack för allt 

17. Beslut: Start av samtalsgrupp till hösten om intresse finns 

18. Beslut: Informera på sociala medier om Yogacentrums erbjudande om 

tid finns. Kontakta företaget för eventuellt fortsatt samarbete 

19. Beslut: Vi medverkar på Vattendagen och Kretsloppet som tidigare år. 

Vi säljer inte lotter på Ankracet. 

 

20. Övriga frågor 

 

 

Funktionsrätt Borås årsmöte 

Beslut: Lotta deltar på årsmötet eftersom Jeanette inte kan gå.  

 

Rehabbadet 

Beslut: Vi skickar ut en förfrågan till de som deltagit i den pågående 

träningsomgången avseende önskemålet att öka från 12 till 14 tillfällen 

och att kostnaden för detta kommer att vara 900kr. Vi behöver svar från 

samtliga med ett ja eller ett nej till förslaget, innan vi börjar förhandla 

med Korpen och Rehabbadet.  

 



 
 

T. Simonsland 10 års jubileum 

Beslut: Anita och Barbro medverkar under dagen och presenterar vår 

förening. Barbro ansvarar för att återkoppla och meddela vår fråga till 

tipspromenaden. 

 

 

21. Mötet avslutas 

 

 

Vid protokollet 

  

 

Barbro Nilsson Holmesten 

 

 

Justeras 

 

 

Anette Olvebrink 


